
  

  

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Van: 

NE << 

Verzonden: 

dinsdag 

14 februari 2023 16:15 

(geanonimiseerd)

Aan: 
"dq 

@gmail.com> 

Ce: 

mm 
- 

ES on 

.com=: 

EES EE 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

Onderwerp: 

datum 
afspraak 

Dag 

Zoals 

afgesproken hierbij 

een datumvoorstel voor een 

overleg 

over o.a. de 

veiligheid 

van het 

huidige 
parcours 

en het 

project 

Sportlandschap 
Stede Broec. 

- 

Donderdag 

23 februari van 10.00-11.00 uur in 

Nassauparkgebouw 

Hoor 

graag 

of deze datum 

jou 

ook 

uitkomt, 
alvast bedankt! 

Met 

vriendelijke groet, 

SED ==   

  

De SED 

organisatie 
is 

ontstaan 
na een 

ambtelijke 

fusie tussen 
de 

gemeenten 

Gemeente Mé i 

utre Gemeente 

Stede Broec ax 

pp 

Drechterland 

Ef 7 

  

Locatie 

De 
Middend 

2, 
Bowvenkarspe’ Locate 

Hoogstraat 

1 
zen 

Locatie 

R 
arspel 

Van: 

ENE <M 

n 

com= 

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

Verzonden: 
dinsdag 

14 februari 2023 08:40 

Aan: 
< 

@sed-wí.nl> (geanonimiseerd)(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

cc: 
en: 

ME 
<t 

corr 
(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)(geanonimiseerd) (geanonimiseerd) (geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

< 

@gmail.com> 

Onderwerp: 
Re: 

Ontwikkeling sportlandschap Middengebied 
Stedebroec Zuidwest 

(geanonimiseerd)

Goedemorgen 

Kun 

je 

me 

svp 
laten weten 

wanneer 
West-Frisia 

een 
reactie kan verwachten 

op 
deze email? 

  

  

  

   

    

  

  

  

Vriendelijke groeten, 

    (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

El 
wv West-Frisia 

6 

Op 
zo 

1 

jan. 
2023 22:20 schreef 

Ee 
OU (geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

Beste 
wensen voor 2023, 

Dat 
de 

samenwerking 
maar 

goed mag blijven! (geanonimiseerd)

Van 
9 t/m 16 december 

was ik 
met vakantie. 

Bij terugkomst 
las 

ik in 
de krant dat 

op donderdagavond 
15 

december de Gemeente Stedebroec de 
plannen 

omtrent 
de 

ontwikkeling 

van 
het 

Sportlandschap Middengebied 

Stedebroee Zuidwest had 
toegelicht. 

Helaas was niemand van 

wielrenvereniging 
West-Frisia die avond 

aanwezig. 

Het 
bestuur heeft 

in een 
eerder stadium bestuurslid 

aangewezen 
om 

West-Frisia te 

vertegenwoordigen 

in 
de 

bijeenkomsten 
hierover. 

Pl 
is echter 

voortijdig gestopt 
als bestuurslid. (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Ik 
heb de 

plannen op 
www.samen.stedebroec.nl bestudeerd, en zie kansen voor West-Frisia. 

Reden waarom we ontevreden over het 
huidige parcours op 

het 
Nassaupark zijn, 

verwoordt bestuurslid en elite 

trainer als 
volgt: (geanonimiseerd)

  

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



“Belangrijkste 
issue is de 

veiligheid. Wij 

zien de laatste 
jaren 

een enorme toename van het aantal mensen 
op 

het 

parcours tijdens 
clubritten en 

trainingen. Wandelaars, fietsers, hardlopers, hondenbezitters, voetballende 
jeugd 

betreden met 

regelmaat 
het 

rondje 
in het 

Nassaupark. 

Er 
is een enorme 

toename 
van het aantal 

‘gebruikers’ 
van het 

park. Afzetlint of 
doeken 

blijkt 
veelal niet meer 

voldoende om mensen van het 
parcours 

te 
houden. 

Vanwege 
de vele 

plekken 
waar het 

parcours 
kan worden 

betreden, kunnen 
wij 

de bezoekers niet 
altijd tijdig 

waarschuwen. 

Eigenlijk 
is het niet meer de 

vraag, 
maar een 

feit 
dat 

wij 
de 

veiligheid 
van de renners niet 

altijd 
kunnen 

garanderen. Dieptepunt 
dit 

jaar (2022) 
was het 

stilleggen 
van een clubrit, nadat een 

twintigtal ‘doorgesnoven’ 

jongeren 
het 

parcours 
had betreden. 

Na 

enig overredingskracht kregen wij 
de 

jongeren 
weer van het 

parcours, 

maar wel nadat één van onze 

afzetdoeken 
in het 

water 
werd 

gegooid. 

Na 

bijna veertig jaar 
in het 

Nassaupark 

te 
hebben 

gereden, 
denken 

wij 

met 
een 

verhuizing 
naar een 

rustigere 

locatie, vooral wat verder van de 
woonwijken, 

weer een 

stap 
voorwaarts te kunnen maken. 

Overigens zijn wij 
in het 

Nassaupark 
beland nadat er 

op 
het 

voorgaande parcours, 
rond de ‘Draka’ in 

Enkhuizen een 

dodelijk ongeluk 
was 

gebeurd 
met een omstander. 

Dit 
willen 

wij 
ditmaal 

graag 
voor 

zijn.” 

Vanuit 
zijn expertise 

als 
Manager exploitaties 

van 
Alkmaar 

Sport 

N.V. 
heeft 

in 
2022 

een 
risico 

inventarisatie 
van 

het 
parcours 

in 
het 

Nassaupark gemaakt. Zijn 
advies 

was om 
de afsluithekken 

op 
beide 

bruggen 

van 
het 

parcours 
in 

2022 komende concreet te maken. 

(geanonimiseerd)

De rest van het bestuur vond echter niet dat deze de 
huidige ‘problemen’ oplossen, 

slechts verminderen. Er 
zijn 

simpelweg 
te veel 

punten 
waar mensen het 

parcours op 
kunnen komen met fiets dan wel 

lopend. 

Kunnen 

wij 

in 

gesprek gaan 
over 

de kansen 
van 

West-Frisia 
over 

opname 
in 

het 
sportlandschap Middengebied 

Stedebroec Zuidwest? 

Vriendelijke groeten, 

J 

wielrenvereniging 
West-Frisia 

mobiel 
O-R (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



Toelichting grondslagen
In dit document kunt u secties vinden die onleesbaar zijn gemaakt. Deze informatie is 
achterwege gelaten op basis van de Wet open overheid (Woo). De letter die hierbij is vermeld
correspondeert met de bijbehorende grondslag in onderstaand overzicht.

 J  Art. 5.1 lid 2 sub e
Het belang van de openbaarmaking van deze informatie weegt niet op tegen het belang van 
de eerbiediging van de persoonlijke levenssfeer van betrokkenen


